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Pan

Jerzy Hardie-Douglas

Burmistrz Miasta Szczecinek

Zapytanie
w sprawie możliwości przebudowy „biegu schodów"

Szanowny Panie Burmistrzu,

zwracam się z zapytaniem, czy istnieje możliwość przebudowy jednego z „biegu schodów" 
prowadzącego do parku miejskiego? Wspomniany przeze mnie ciąg schodów jest 
usytuowany w sąsiedztwie przejścia dla pieszych przy ul. Kościuszki w Szczecinko tuż obok 
kościoła pw. św. Rozalii. Problem polega na tym, że zjazd dla wózków oraz rowerów 

znajdujący się przy tych schodach jest zbyt stromy a przez to również niebezpieczny w 
użytkowaniu. Wielu mieszkańców naszego miasta zgłaszało mi w okresie letnim problemy 
wynikające z użytkowania tych schodów. Zbyt stromy podjazd jest bardzo dużą i często 
niemożliwą przeszkodą do pokonania dla matek próbujących wepchnąć po nim wózek z 
dzieckiem w środku. Trudności z pokonaniem tego podjazdu zgłaszali również rowerzyści w 
starszym wieku, którzy zwyczajnie nie mieli siły wprowadzić rower pod tak stromy podjazd. 
Bieg schodów nie jest przystosowany do użytkowania przez osoby niepełnosprawne 
poruszające się na wózkach inwalidzkich.

Biorąc pod uwagę powyższe, proszę o odpowiedź na pytanie:

1) Czy istnieje możliwość przebudowy wspomnianego biegu schodów np. w taki sposób, 
aby zjazd dla wózków oraz rowerów „rozciągał" się równolegle do skarpy na której 
został utworzony, wydłużając długość zjazdu lecz zyskując łagodniejszy kąt 
nachylenia?

Dla lepszego zobrazowania zaproponowanego przeze mnie rozwiązania chętnie wskażę 
zdjęcia podjazdów, które moim zdaniem mogłyby się w tym miejscu sprawdzić.

Z poważaniem

Damian Cembrowski
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